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Zápis 

z jednání kolegia děkana konaného dne 4. března 2019 

Přítomni: doc. Mgr. Petr Francán, doc. MgA. Hana Slavíková, Ph.D., doc. MgA. Blanka Chládková, 

prof. MgA. Ivo Krobot, doc. Ing. David Strnad, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Klára Viková. 

 

I. Chod fakulty: 

 KD reflektovalo premiéru muzikálu Offline (r. L. Kopecký), která proběhla 28. 2. v DnO; 

 informace děkana: 

- přednáška artistic research – Sheila McNamme, Ph.D. – navrhovaný termín 29. 4.; 

detaily dohodne ZO; 

- setkání s architektem Janem Vojtíškem (26/2) – architektonický návrh úpravy náměstí 

Pohořelec; tajemník MČ slíbil, že se pokusí zrušit stávající stavební povolení 

a do nového nechá zapracovat návrhy DF JAMU (volný prostor pro víceúčelové využití); 

- OP3V II – informace z proběhlých setkání v minulém týdnu; přítomní se mj. dohodli, 

že je možné pokusit se využít projektu pro vytvoření studentské sítě; 

- Oborová rada DSP (28/2) – doc. Rieger byl zvolen tajemníkem oborové rady; KD dále 

diskutovalo podobu statutu a jednacího řádu oborové rady; 

- děkan informoval o výsledku setkání s Dodo Gombárem nad budoucí spoluprací 

s fakultou; 

- Dramaturgická rada divadel (26/2) – informace z jednání; 

- setkání se zástupci FSS katedry žurnalistiky (dr. Waschková Císařová – proděkanka 

pro vnější vztahy a doc. Macek – vedoucí Katedry mediálních studií a žurnalistiky) 

děkan projednal možnosti užší spolupráce; hosté nabídli realizaci společného projektu 

k připomenutí výročí 17. listopadu; 

- schůzka s designérkou Zemčík – informace z jednání nad PR materiály fakulty; 

 informace doc. Slavíkové 
- RIV – byla rozeslána výzva ke sběru dat (31. 3. deadline); dnes bude rozeslána 

i doktorandům; 

- bylo vyhlášeno II. kolo Specifického výzkumu; setkání komise je naplánováno 25. 3. 

od 13:30 hod.; 

- pracuje se na rozšířené zprávě o průběhu Specifického výzkumu 2018; 

 informace prof. Krobota: 

- hodnocení inscenace VDN – bylo poznamenáno množstvím omluvených osob; 

následně velmi zajímavé, prof. Krobot ocenil i velmi kvalitní hodnocení doktorandů; 

- prof. Krobot velice kladně informoval o premiéře Autorských aktovek I (25. 2., 

Buranteatr); 

- inscenace Konec hry byla přihlášena na Open air program Hradec Králové (21. - 28. 6.) 

studenti byli upozorněni na souběh akce s festivalem v Kyjevě, datem promocí 

a generálkovým týdnem v DS Marta; 

 informace doc. Strnada: 

- setkání Komise pro udělování Sociálního stipendia je naplánováno na pondělí 11. 3. 

v 10:00 hod; 
- doc. Strnad rozdal přítomným novou podobu studijních plánů, kterou hodlá rozeslat 

všem vedoucím ateliérů k revizi;  

 informace doc. Chládkové: 

- informace ze zasedání rady RUV (25/2); 

- CRP internacionalizace spolupráce s AVU – žádný z dosud předložených námětů 

spolupráce ateliérů se zahraničními pedagogy není příliš vhodný pro AVU; 

- bude připravena výzva pro studenty o možnost podpory studia na stážích 

v zahraničí mimo program Erasmus+; 

 informace tajemníka: 

- Výroční zpráva o činnosti 2018 – KD diskutovalo způsob vypracování VZ dle nového 

zadání; 
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- setkání k webu JAMU – proběhne ve čtvrtek 7. 3.; 

- Letní škola herectví – Z. Hniličková informovala KD o potřebné změně pedagogického 

vedení pro hereckou výchovu LŠH, děkan prodiskutuje s garanty oborů; 

 informace DS Marta: 

- návrh na zařazení inscenace Hamlet a tma (24. 5.) do programu DSB; děkan tuto 

myšlenku podpořil, zástupci studia u produkční festivalu zjistí, zda by to bylo možné 

a za jakých podmínek; 

- projekt Sutura (Autorské aktovky I.) se přihlásil na Open Air festival Hradec Králové – 

KD vzalo na vědomí, že se studenti přihlásili sami za sebe a po DS Marta žádají pouze 

zapůjčení scény a rekvizit; KD připomíná, že by studenti měli vyplnit žádost o souhlas 

s prezentací školního projektu mimo fakultní prostředí; 

 děkan odsouhlasil: 
- žádost J. Karmasína o souhlas a finanční podporu výjezdu do Londýna, kam byli 

studenti vybráni s tanečním filmem, který v minulosti uspěl na soutěži v Hongkongu; 

výše částky a seznam studentů je k dispozici na ZO. 

 

II. Studijní oddělení: 

- děkan odsouhlasil žádost BcA. Blažkové (II. roč. nav.mag., DaV) o rozložení studia. 

 

 

 

 

  
zapsala: Mgr. Klára Viková verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán 


